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VÁŠ DOPIS Čj:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/10086/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Mgr. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

EMAIL: andrea.skalnikova©prah321.cz

DATUM: 18.05.2023

Zápis č. 3/2023 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 17.05.2023

Zahájeníjednání: 17:48 hod

Ukončeníjednání: 18:31 hod

Místo jednání: Velká zasedací síň

1. Účastnícijednání

Přítomni: Zdeněk Růžička - předseda komise

Mgr. Andrea Skalníková - tajemnice komise
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Jarmila Pyšnová, JUDr. Hana Pelčáková, Mgr. Martin Bruoth - členové

komise

Nepřítomni/Omluveni/Neomluveni: Zuzana Pěkná Vargová MSc., Ing. Andrea

Hejdučková, Blanka Exnerová,Jiří Bureš — členové komise

Přizvaní hosté: Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D.

2. Program

. Body jednání

1. Přesahy zeleně a seč travnatých ploch

Komise doporučuje poslat občanům zjejichž pozemků rostou stromy a keře,

jejichž větvě zasahují do prostoru veřejné komunikace a chodníků, výzvu

k odstranění přesahů takto vzrostlé zeleně.

1/2



Paní místostarostka Filipínská informovala komisi o zveřejnění mapy ploch sekání

v nadcházejícím čísle Újezdského zpravodaje. Četnosti sekání se podle charakteru

jednotlivých lokalit liší.

Stanoviště na tříděný odpad

Komise byla informována o přidání nádob na sběr papíru na stanovištích v ulici

Čentická u trafostanice a v ulici Pilovská/Čenovická.

Osazenítruhlíků/koryt u budovy Levelu

Paní Pyšnová informovala komisi o proběhlé akci. V minulých týdnech proběhlo

znovu osázení koryt novými levandulemi a dosadbě chybějící túje.

Cyklostezka mezi ul. Staroújezdská a Oplanská

Komise doporučuje, aby při realizaci nedošlo kodstraňování stromů a keřů.

Zároveň komise doporučuje zvolit jiný než asfaltový povrch, který bude

kživotnímu prostředí šetrnější, bude mít lepší vlastnosti pro propustnost a

vsakování dešťové vody a jeho povrch se nebude rozehřívat na příliš vysoké

teploty,jako je tomu u asfaltu.

Květnatá louka u mokřadu Dubinská

Komise doporučuje louku sekat jednou ročně koncem srpna. Lokalitu květnaté

louky navrhuje označit cedulkou s popiskem managementu, a zjakého důvodu je

zaveden.

Regulace prasat v Klánovickém lese

Komise byla informována o uzavření dohody MČ s mysliveckým spolkem Šesterák

o placeném odstřelu prasat vzájmu regulace jejich počtu. Minimálně jeden člen

komise nepovažuje regulaci prasat lákáním na újediště, jako vhodnou metodu

pro sníženíjejich počtu, a naopak se obává zvýšeného počtu v blízkosti újedišť.

Zapsala dne: 18.05.2023

Předáno k připomínkování členům komise dne: 18.05.2023

Připomínky zapracovány: 19.05.2023

Zápisověřen dne: 3-6 2223

 

Termín příštíhojednáníje:
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